
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1310

Vil ministeren oplyse, hvordan det går med ”Livstræ-projektet”, hvor intentionen var at ud-

pege og frede 500.000 gamle træer, som er vitale for biodiversiteten i skovene? Hvor

langt er man kommet med udpegningen? Mener ministeren, at der er nok fokus på de

gamle træer kaldet ”veteran træer”, eller er der behov for yderligere beskyttelse og evt.

lovgivning om dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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